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Írásbeli kérdés

„Miért csapta be a filmszakmát a miniszterelnök és a kulturális miniszter? II ." címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális
Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Grunwalsky Ferenc az MMKA Kuratóriumának elnöke szerint :
„Az MMKA 2004. évi támogatásokra felhasználható 4.120.000.000 forint . Az áfa-törvény
módosítása miatt ezen összeg vásárló értéke cca . 20%-kal csökkent .

Kérdezem Miniszter Urat:

Beszámították-e az áfa-törvény módosítása miatt bekövetkező 20%-os csökkenést az Onök által
ígért évi 1,5 milliárdos támogatásnövelésbe?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2005 . január 18 .
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